

## Q&A Wine and Dine Events

### Q: Can I just buy a ticket on onsite?

Tickets can be purchased onsite on the day of the event from 30 minutes before doors open. Payments accepted methods accepted are: Mpay, Alipay, Wechat pay, cash, and credit cards.

### Q: Can I buy tickets at the hotel?

Tickets can be purchased onsite on the day of the event from 30 minutes before doors open.

Before that, tickets can be purchase online.

For group booking, please call us at +853 2872 3510 (Monday to Friday from 10:00 until 19:00) or write to us outside office hours please use our Facebook or Wechat pages or info@doc-dmc-macau.com

### Q: I paid by BNU clients benefits – can I have 3 extra tokens with advance purchase tickets per person?

A: Yes, as BNU credit card holder you can present your card at the event reception and get 3 extra tokens (if you don't have a BNU credit card you can only receive 2 extra tokens).

When you arrive, please go to "Express counter" for guests with tickets already (in paper or on your phone).

### Q: Can we book a table?

A: This Wine & Dine event is a standing dinner. u don't need to book a table because there is no reservation for tables.

### Q: How much is it?

A: The event includes unlimited food and wine tokens (that you can exchange for wines). Each glass of wine costs 1, 2 or 3 tokens (depending on the wine). The tickets are:

Same day tickets - 360MOP include 8 wine tokens and after party-ticket.

Advance purchase tickets - 2 extra wine tokens (same price but instead of 8, you will get 10 wine tokens)

BNU clients benefits - 2 extra wine tokens on same day tickets or 3 extra wine tokens with advance purchase tickets.

So, if you book now you will get extra wine tokens.

Here you have the link if you want to buy online:

## 澳門葡萄酒美食節常見問題解答

### 問：我可以現場購票嗎？

答：現場購票通道將於活動開始前 30 分鐘開放。我們接受的付款方式包括 MPay、支付寶、微信支付、現金以及信用卡支付。

### 問：我可以在酒店裡買票嗎？

答：現場購票通道將於活動開始前 30 分鐘開放，在之前僅有網上購票通道。

有關團購門票，詳情請於工作時間（週一至週五 10:00 至 19:00）致電+853 2872 3510；或於 Facebook、微信公眾平台和我們的郵箱 info@doc-dmc-macau.com 留言。

### 問：我用了大西洋銀行信用卡購票，如果我提前購票的話，是不是每個人可以額外獲得 3 個葡萄酒代幣？

答：是的，持有大西洋銀行信用卡的客人活動當日現場取票時出示購票所用的大西洋銀行信用卡 + 門票二維碼，即可獲得入場手環及 11 個葡萄酒代幣。（如若您沒有使用大西洋銀行信用卡，但您提前在網上購票，則僅可獲得額外 2 個葡萄酒代幣。）

### 問：我可以訂桌嗎？

答：我們今次的活動是 standing dinner, 故不提供座位預訂服務。

### 問：門票多少錢一張？

答：活動門票為 MOP360 一位，包括無限量自助餐供應，8 個可用於兌換葡萄酒的代幣以及 10 點過後的 After Party 狂歡派對門票。不同的酒所需的葡萄酒代幣個數也不同，每杯酒需要 1 至 3 個代幣。

購買早鳥票（即日起截止至 27 號 00:00）更可獲得除包含在門票內的 8 個葡萄酒代幣之外，2 個額外的葡萄酒代幣，共計 10 個。



# MACAU WINE & DINE EVENTS 澳門葡萄酒美食節

<https://www.eventbrite.com/e/new-world-wine-dine-tickets-140039500917>

And here is the link for our website: <https://winedine-macau.com/>

**Q: Hello, may i please ask when is the next next fair for wine and dine in Macau? thank you**

A: Our next event is "New World Wine & Dine" - a pairing diner experience followed by an after-party. 27 February at Grand Lapa hotel. Also, in March we will have another Wine & Dine with new theme. More details coming out soon here in Facebook or website [www.winedine-macau.com](http://www.winedine-macau.com).

**Q: How do tokens work?**

A: Tokens can be exchanged for wine glasses, wine bottles, beers, and event non-alcoholic drinks. Tokens can be used at the after-party (all drinks) and even in future events! Guests can also purchase wine bottles in cash.

所以，如果您現在預定的話，即可獲得額外葡萄酒代幣！

**這裡是購買鏈接：** <https://www.eventbrite.com/e/new-world-wine-dine-tickets-140039500917>

更多資訊可以在我們的網站上查看：<https://winedine-macau.com/>

**問：我想問下一次葡萄酒美食節是什麼時候呢？**

答：我們的葡萄酒美食節定於 2021 年 2 月 27 日（週六）18:00-22:00，地點是澳門雅辰酒店。下個月我們還會再有一次其他主題的葡萄酒美食節，更多詳細訊息可以查看我們得 Facebook 頁面或我們的網站：[www.winedine-macau.com](http://www.winedine-macau.com)

**問：想請問葡萄酒代幣可以用來幹什麼？**

答：葡萄酒代幣可以用於兌換杯裝葡萄酒、瓶裝葡萄酒、啤酒以及無酒精飲料。葡萄酒代幣亦可在 22 點後的狂歡派對以及未來我們的其他葡萄酒活動中使用！您亦可使用現金在活動中購買我們的葡萄酒。期待在澳門葡萄酒美食節中見到您！